

技術規格 | Product Specification

型號 Model	HUM-025
電壓/頻率 Power/Voltage	1.5 W / DC 5V
電流 Current	350 mA
供電方式 Power Supply	Micro USB
水箱容量 Water Volume	325 ml
噴霧量 Mist Spraying Volume	24 ml/hr ± 5 ml
產品尺寸 Product Dimensions	(H) 178 (Φ) 84 mm
淨重 Net Weight	220 g



超聲波迷你加濕器

持久補濕 呵護肌膚

HUM-025



移動浴室寶系列 | Portable Bathroom Heater Series



產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.



德國寶 (香港) 有限公司
GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong
土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 9387 2390
T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 9018 8648
T. +852 3907 0356

灣仔駱克道置家中心2樓
2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai T. +852 6530 5963
T. +852 3110 2030

中國 China
佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City

澳門 Macau
佛利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699
3A, Edificio Industrial Pou Fung,
R. de Francisco Xavier Pereira



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. HUM-025-PS-20(1)





超聲波霧化 細緻水霧 Ultrasonic Fine Mist

採用超聲波霧化技術，釋出柔和細膩水霧，均勻加濕，保持室內40-60%的最佳濕度。

Ultrasonic atomizing technology creates a fine even mist that keeps the room at an optimal 40-60% humidity level.



配合暖爐 水潤補濕 Moisturizes In Dry Winter

享受溫暖同時保持皮膚水潤，能避免乾燥、痕癢、過敏等不適，呵護肌膚，適合全家使用。

Moisturizes dry skin and lessen irritation, soothes dry sinuses for comfortable breathing even with the heater on.



持續及環保 兩種模式 Continuous & ECO Modes

持續模式每小時噴出24ml水霧，環保模式每3秒噴出水霧，裝滿水可使用長達12小時。

Continuous Mode sprays out 24ml fine mist per hour; ECO Mode sprays at 3-sec intervals, and 1 full cup can last up to 12 hours' use.



迷你機身 慳位便攜 Mini & Portable

極致輕巧設計，重量只有約220g，放在車上杯架、辦公桌抑或床頭櫃上，實用又不佔位。

Mini and lightweight at only approx. 220g, fits perfectly in car cup holder. Also looks stylish on desktop or nightstand.



配合香薰 一室芬芳 Aromatizer & Humidifier in One

將水性香薰加入水箱*，加濕同時散發怡人香氣，舒緩減壓。

Use with water based aromatherapy liquid* to relax and de-stress after a long day.



暖黃夜燈 點亮黑夜 Soft Mood Light Adds Coziness

配備光線柔和的暖黃夜燈，溫馨陪伴助你入眠，讓你安寢無憂。

Warm yellow LED lamp creates a zen ambience for added relaxation. Perfect as bedside night light.



極致寧靜 安寢無憂 Silent Operation

無聲運作，讓你享受寧靜舒適空間，即使小寶寶亦可安穩入睡。

Ultrasonic silent mist is perfect for sleep or meditation, and so fine it won't cause water condensation.



USB供電 一插即用 USB Plug-n-Use

USB一插即用極方便，外出時可配搭充電寶，隨時隨地加濕。

Being USB-powered, simply use it with a power bank and humidify anytime, anywhere.

*香薰須另購
*Aromatherapy liquid not included